
 

  

 

Αθήνα, 14 Δεκεμβρίου 2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

  

ΘΕΜΑ: Μεγάλη καθυστέρηση στην καταβολή των αγρο-περιβαλλοντικών 

ενισχύσεων με ευθύνη του ΥΠΑΑΤ  

 

Η καταβολή στους λογαριασμούς των αγροτών των ενισχύσεων των αγρο-

περιβαλλοντικών μέτρων, όπως το πρόγραμμα νιτρορύπανσης, τα βιολογικά 

κ.α. βρίσκεται ακόμη στον αέρα, με ευθύνη του ΥΠΑΑΤ, παρότι έχει εκπνεύσει 

η καταληκτική ημερομηνία  που ήταν η 30η Νοεμβρίου. Η διαβεβαίωση του 

Υπουργού Αγροτικής Ανάπτυξης στις 2 Δεκεμβρίου από τη Λάρισα ότι οι 

πληρωμές θα έχουν ολοκληρωθεί σε λίγες ημέρες, διαψεύστηκαν παταγωδώς, 

αφού χιλιάδες δικαιούχοι αγροτο-κτηνοτρόφοι στη Ροδόπη και την Αν. 

Μακεδονία-Θράκη μάταια περιμένουν τις πληρωμές χωρίς να υπάρχει καμία 

πειστική εξήγηση για τους λόγους της καθυστέρησης από την πλευρά του 

ΥΠΑΑΤ. 

 

Ο αγροτικός κόσμος που είχε μια πολύ δύσκολη παραγωγική χρόνια, μέσα σε 

συνθήκες ανεξέλεγκτης ακρίβειας στα καύσιμα, τα αγροτικά εφόδια, την 

ενέργεια, με ανοικτές υποχρεώσεις σε τρίτους, με αυξημένες τις ανάγκες 

διαβίωσης, εξακολουθεί να είναι όμηρος των άστοχων επιλογών μιας 

κυβέρνησης, που δεν είναι σε θέση να διαχειριστεί ούτε τους ευρωπαϊκούς 

πόρους. Μετά την προβληματική πληρωμή της βασικής ενίσχυσης του 2022 

ακολούθησε το προδιαγεγραμμένο φιάσκο με τις πληρωμές των 

αγροπεριβαλλοντικών μέτρων. Αφού με αποκλειστική ευθύνη του ΥΠΑΑΤ, με 
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μεγάλη καθυστέρηση στις 24/11/2022, έγινε η ανάθεση του ολοκληρωμένου 

πληροφοριακού συστήματος αγροτικής ανάπτυξης λίγες ημέρες πριν εκπνεύσει 

η καταληκτική ημερομηνία προκαταβολής των αγρο-περιβαλλοντικών 

ενισχύσεων.  

Η ανησυχία εντείνεται ακόμα περισσότερο καθώς είναι φανερή η έλλειψη 

ουσιαστικής προετοιμασίας και για την υλοποίηση  από 1/1/2023  της νέας ΚΑΠ 

2023-2027, που θέτει μάλιστα δυσκολότερες προϋποθέσεις για τις πληρωμές,  

πράγμα που καθιστά ορατό τον κίνδυνο  να στερηθούν οι αγρότες μας 

ενισχύσεις και η αγροτική μας οικονομία πολύτιμους πόρους. 

 

Επειδή οι ενισχύσεις για τα αγρο-περιβαλλοντικά μέτρα έπρεπε να έχουν ήδη 

καταβληθεί αφού η καταληκτική ημερομηνία της καταβολής τους ήταν η 30η 

Νοεμβρίου 2022. 

Επειδή ο αγροτο-κτηνοτροφικός κόσμος έχει επιβαρυνθεί οικονομικά τα 

τελευταία χρόνια λόγω της ανεξέλεγκτης ακρίβειας των αγροτικών εφοδίων και 

της ενέργειας   αλλά και της αύξησης του κόστους διαβίωσης 

Επειδή από 1-1-2023 θα πρέπει να εφαρμοστεί η νέα ΚΑΠ 2023-2027 που 

θέτει   προϋποθέσεις πιο σύνθετες και δύσκολες για την εκταμίευση πόρων.  

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Tι μέτρα προτίθεται να πάρει για την άμεση πληρωμή των αγρο-

περιβαλλοντικών ενισχύσεων που έπρεπε ήδη να έχουν 

καταβληθεί; 

2. Τι μέτρα θα λάβει  ώστε να προχωρήσει ομαλά η εφαρμογή της 

νέας ΚΑΠ 2023-2027 από την 1-1-2023; 

 

Οι  ερωτώντες βουλευτές 

 

Δημήτρης Χαρίτου 

 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αγαθοπούλου Ειρήνη 

Αλεξιάδης Τρύφων 



Αναγνωστοπούλου Αθανασία 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος-Χρήστος 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βέττα Καλλιόπη 

Γκαρά Αναστασία 

Ελευθεριάδου Σουλτάνα 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

Κασιμάτη Ειρήνη 

Μάλαμα Κυριακή  

Μάρκου Κωνσταντίνος 

Μιχαηλίδης Ανδρέας 

Μπουρνούς Ιωάννης 

Μωραϊτης Αθανάσιος 

Παπαδόπουλος Σάκης 

Παπανάτσιου Αικατερίνη 

Πέρκα Θεοπίστη 

Πούλου Παναγιού 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

Συρμαλένιος Νικόλαος 

Τζάκρη Θεοδώρα 

Φάμελλος Σωκράτης 

Ψυχογιός Γεώργιος 

Χρηστίδου Ραλλία 



 

 

 

  




